

## WERCS认证/美国WERCS认证是什么意思？

产品名称	WERCS认证/美国WERCS认证是什么意思？
公司名称	临安科达认证技术咨询有限公司
价格	.00/件
规格参数	
公司地址	临安市锦城街道锦江路西广苑小区29号科技大楼 (注册地址)
联系电话	0571-61102658 13867408273

## 产品详情

Changes will be instituted in cases where a product registration is missing data. First, WERCSmart will now verify that a submission for product registration contains certain required data prior to commencing its assessment process.

Common data submission errors that will cause a product to be automatically placed into re-certification include:

1. Formula percentages that total less than in value;
2. Formula containing obsolete components (i.e. generic components) at a level of 1% or greater; and
3. A recommended use for a product that is obsolete or too broad for current regulatory classifications (i.e. VOC).
4. Product qualifies to have additional questions added for pharmaceutical waste in California

在产品注册缺失数据的情况下这种优化处理被设立了。首先，WERCSmart将会核实那是一个针对产品注册，包括之前开始其评估过程中要求的某些数据的意见。常见的会引起一个产品被自动放入重新认证的数据提交错误包括如下方面：

- 1.配方成分比在总值上少于；
- 2.配方含有被淘汰的成分（即通用成分）占1%或者多；和
- 3.对产品的推荐使用被淘汰了或对目前的管理分类来说太宽泛了
- 4.产品获得了附加问题的权限，附加问题是指在佛罗里达州被加入制药浪费中的问题

Once the assessment is completed, the supplier may then re-submit an order to add UPCs, update pesticide data or to forward WERC Smart Results to a participant.

一旦评估完成，供应商才可能重新提价订单去增加UPS号，更新农药数据，或者转发WERC Smart结果给参与者。

As a reminder, please note that assessments generally take 2 business days to process. However, further questions from our assessment team regarding a product could still lengthen this time frame. Therefore, suppliers are encouraged to plan accordingly when submitting orders.

作为提示，请注意评估通常会占用2个工作日。然而，关于产品我们评估提出的进一步的问题可能会延长这个时间。因此，我们鼓励供应商在提交订单时相应的计划一下提交时间。